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صفحه مدیرعامل آب و فاضلاب شیراز خبر داد؛

انشعاب گیری خط دوم آبرسانی سد درودزن به شهر صدرا بدون قطع آب

ایام  در  آب  قطع  بدون  گفت:  شیراز  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
پرمصرف، انشعاب گیری خط دوم آبرسانی سد درودزن به شهر صدرا 

انجام شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و آموزش همگانی 
از  بازدید  بهروزی  در حاشیه  بهمن  شرکت آب و فاضلاب شیراز 
پروژه انتقال آب به شهر صدرا با اعلام این خبر گفت: در راستای 

ایجاد شرایط انتقال آب خط دوم آبرسانی سد درودزن به شهر صدرا، 
موجود  خط  از  انشعاب گیری  پرمصرف،  ایام  در  آب  قطع  بدون 
صورت گرفت.وی تصریح کرد: این عملیات با هدف ایجاد شرایط 
انتقال حدود ۱۰۰ لیتر در ثانیه آب به غرب صدرا، با اعتباری بالغ بر 
۷۰ میلیارد ریال در دستور کار قرار گرفته تا امکان تأمین آب پایدار 

برای همشهریان ساکن در شهر جدید صدرا فراهم شود.

سخنگوی شهرداری شیراز اعلام کرد؛

برپایی نمایشگاه صنایع دستی 
و عکس جاذبه های شیراز در سئول

استاندار فارس تاکید کرد؛

حیات اقتصادی کشور وابسته به تلاش کارگران است

استاندار فارس از ضرورت اشتغالزایی برای افراد تحصیل کرده خبر 
به  باید  استان  اشتغالزایی  سهمیه  از  درصد   25 حداقل  افزود:  و  داد 

دانش آموختگان با مدارج عالی تحصیلی اختصاص یابد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری فارس، محمد هادی ایمانیه در آیین بزرگداشت روز جهانی 
کارگر اظهار داشت: در سال ۱4۰2 سهمیه اشتغالزایی فارس بالاتر 
از ۱۰۰ درصد به ثبت رسید و برای سال جاری نیز سهمیه ای بالاتر 
از شعار ایجاد یک میلیون فرصت شغلی دولت سیزدهم هدفگذاری 

شده است.
او از ضرورت اشتغالزایی برای افراد تحصیل کرده خبر داد و افزود: 
حداقل 25 درصد از سهمیه اشتغالزایی استان باید به دانش آموختگان 

با مدارج عالی تحصیلی اختصاص یابد.
را  کشور  سطح  در  استان  نمونه  کارگران  افتخارآفرینی  ایمانیه   
غرورآفرین ارزیابی کرد و از سیاستگذاری دولت به منظور حمایت 

از مسکن، معیشت، درمان و سیار نیازهای طبقه کارگری خبر داد.
سال  در  راکد  نیمه  و  راکد  کارخانه های  فعالسازی  فارس  استاندار 
۱4۰2 را اقدامی مهم برشمرد و از کمبود نیروی انسانی برای برخی 

از واحدهای تولیدی خبر داد.
وی از تلاش دولت به منظور حمایت از اقتصاد طبقه کارگری خبر 
داد و افزود: تصمیم مدیریت ارشد استان بر مبنای احداث شهرک های 

مسکونی کارگری در مجاورت مجتمع های صنعتی است.
و  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  میان  تفاهمنامه  امضا  از  ایمانیه   
مجتمع های تولیدی خبر داد و افزود: دولت متقبل پرداخت تسهیلات 
مابقی  و  شده  مسکونی  واحدهای  احداث  برای  تومانی  میلیون   55۰
هزینه های احداث به مبلغ یک میلیارد تومان توسط صاحبان صنایع و 

با حمایت بانک ها پرداخت می شود.
مصرف  تعاونی های  راه اندازی  از  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  او 
اتخاذ  از  افزود: هدف  و  داد  خبر  تولیدی  مجتمع های  و  کارخانه ها 

چنین تصمیمی کاهش نقش واسطه ها است.
استاندار فارس فعالسازی تعاونی های مصرف را راهگشا توصیف کرد 
و افزود: استان پهناور فارس بیشترین تولیدات در عرصه محصولات 

کشاورزی دارد و کارگران نباید هزینه های گزافی که میان قیمت 
تولید و فروش وجود دارد را متحمل شوند.

نماینده عالی دولت در استان فارس اظهار امیدواری کرد سال ۱4۰3 
فصل شکوفایی تعاونی های مصرف و حمایت از اقتصاد خانوار باشد.
دکتر ایمانیه با ارائه پیشنهادی برای احیای کارخانه های تعطیل و نیمه 
تعطیل گفت: با سرمایه گذاری کارمندان ادارات می توان تعاونی های 

تولیدی و اشتغالزایی را احیا و راه اندازی کرد.
خانواده  درمان  و  سلامت  حوزه  که  موضوع  این  بر  تاکید  با  وی 
کارگری از اولویت های اصلی دولت سیزدهم است، اظهار داشت: با 
راه اندازی درمانگاه ها و بیمارستان ها در شهرستان های مختلف استان 
به دنبال تقویت خدمات درمان مستقیم و ارتقا وضعیت سلامت در 

جامعه هستیم.
مجوز  کرد  درخواست  اسلامی  شورای  مجلس  از  فارس  استاندار 
و  اجتماعی  تأمین  مراکز  در  را  متخصص  پزشکان  به کارگیری 

بیمارستان های نیروهای مسلح برای انجام دوره طرح صادر کند.
بسترهای  می توان  طرح  این  اجرای  با  مسئول،  مقام  این  گفته  به 

افزایش درمان مستقیم را تقویت کرد.
او در بخش پایانی سخنانش تلاش کارگران را مقدس توصیف کرد 
که  »کسی  گفت:  »ع«  شیعیان  ششم  امام  فرمایش  به  اشاره  با  و 
برای معیشت خانواده اش تلاش می کند شبیه فردی است که در راه 

پروردگار متعال جهاد کرده است.«

آزمون استخدامی وزارت آموزش و پرورش 
در 11 نقطه فارس برگزار می شود

رئیس سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر شهرداری شیراز 

خبر داد؛

واگذاری تمامی امور مرتبط با 
سرویس مدارس به شهرداری شیراز
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خبـر

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس گفت: ما مخالف 
صدایی  چند  باید  دانشگاه ها  در  هستیم،  دانشگاه ها  در  صدایی  تک 
هموار  دانشجویی  تشکل های  فعالیت  برای  راه  و  باشد  داشته  وجود 

شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری فارس، اسماعیل قزل سفلی، در جمع مدیران دانشکده های 
فنی و حرفه ای استان در شیراز افزود: عملیات و پاسخ تنبیهی نظام 
جهان  به  اسلامی  جمهوری  نظام  بازدارندگی  قدرت  که  شد  سبب 
دیکته شود و همه متوجه شدند که این قدرت بازدارندگی با مؤلفه 

علم، ایمان، صبر و استقامت جوانان ما به وجود آمده است.
وی ادامه داد: رژیم صهیونیستی دیگر به آن گنبد آهنین امیدی ندارد 
اما هنوز به رسانه های خود امیدوار است و اگر مجاهدین ما در جنگ 
در  که  ماست  نوبت  الان  کردند  عمل  خوب  و  شده  پیروز  سخت 

جنگ نرم و در جهاد تبیین به هجمه های دشمن پاسخ دهیم.
او اظهار کرد: در حوزه علمی نیز از دانشگاه ها انتظار می رود که در 

جهت بالا نگاه داشتن سطح سواد و رتبه علمی بکوشند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس گفت: آشنا کردن 
جوانان با پیشرفت ها، ارتباط دانشگاه با حوزه های صنعت و کسب و 
کار و ایجاد نشاط سیاسی در دانشگاه ها از جمله مأموریت هایی است 

که مسئولان و متولیان دانشگاه باید با جدیت دنبال کنند.
ما مخالف تک صدایی در دانشگاه ها هستیم، در  افزود:  قزل سفلی 

فعالیت  برای  راه  و  باشد  داشته  وجود  صدایی  چند  باید  دانشگاه ها 
تشکل های دانشجویی همواره شود.

وی ادامه داد: باید دانشگاهی سرشار از نشاط سیاسی رقم بزنیم و از 
اینکه مورد انتقاد و مطالبه گیری قرار گیریم هراس نداشته باشیم چرا 

که بالندگی و پویایی در همین چالش ها ایجاد می شود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس اظهار کرد: اگر 
در دانشگاه تریبون آزاد، مناظره و سخنرانی دانشجویی برگزار نشود، 
نمره مدیران دانشگاه مطلوب نخواهد بود؛ باید زمینه را برای انتقاد و 

مطالبه گیری دانشجویان فراهم کنیم.
وی گفت: مدیریت آنجا معنا پیدا می کند که بتوان در کمبودها و 

چالش ها، مجموعه تحت مدیریت را پیش برد.

فعال حوزه صنایع دستی و مدیر صنایع دستی هلدینگ برآوند 

اعلام کرد؛

منتخبی از بهترین هنرمندان و صنایع دستی 
کشور در غرفه فارس در نمایشگاه ایران اکسپو

شهردار منطقه ۹ شیراز خبر داد؛

احداث بیشترین بوستان ها امسال 
در سطح منطقه ۹ شیراز 

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

 تداوم فعالیت کلینیک پیشگیری از شکستگی 
ثانویه ناجی مبتلایان به پوکی استخوان

مدیرکل اداره ورزش و جوانان فارس خبر داد؛

مدیرکل اداره ورزش و جوانان فارس از استقرار نمایندگی اداره کل 
ورزش و جوانان در شهر صدرا تا پایان اردیبهشت خبر داد و گفت: با 
استقرار نمایندگی، ساماندهی هیئت های ورزشی و پیگیری مشکلات 

ورزشی شهر صدرا اقدام می شود.
اطلاع  و  عمومی  روابط  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
رسانی شهرداری صدرا، رحیم خداجو در جلسه با تعدادی از اعضای 
شورای اسلامی شهر شیراز اظهار کرد: تا پایان اردیبهشت سال جاری 
نمایندگی ورزش و جوانان در شهر صدرا مستقر می شود تا نسبت به 
ساماندهی هیئت های ورزشی و پیگیری مشکلات ورزشی شهر صدرا 

اقدام شود.
وی همچنین از اختصاص مبلغ ۱۸ میلیارد ریال به پیست اسکیت صدرا 
خبر داد و افزود: تا پایان خرداد سال ۱4۰3 نسبت به انتخاب پیمانکار 

برای این پروژه اقدام می شود.
مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس ادامه داد: مبلغ ۶۰ میلیارد ریال 
به چمن استاندارد شهر صدرا اختصاص داده می شود و تا پایان شهریور 

نسبت به انتخاب پیمانکار و شروع پروژه اقدام خواهد شد.
خداجو اضافه کرد: با توجه به اینکه سالن ورزشی محله جهاد فاز 2 
انجام  لازم  پیگیری  است،  شیراز  اسب دوانی  هیئت  اختیار  در  صدرا 
این سالن ورزشی در اختیار ورزشکاران شهر صدرا قرار  تا  می شود 

گیرد.
کمیسیون  رئیس  عضو  فیروزمند  خداکرم  جلسه  این  ادامه  در 
شهر  اسلامی  شورای  حقوقی  و  ورزشی  اجتماعی،  فرهنگی، 
برای  اتوبوس  دستگاه  یک  خرید  اعتبار  تخصیص  از  صدرا  جدید 
میلیون   5۰۰ کمک  مصوبه  و  مسابقات  به  ورزشکاران  انتقال 

خبر  بین المللی  و  ملی  مسابقات  ورزشکاران  مدال آوران  به   تومانی 
داد.

صدرا  اسلامی  شورای  اعضای  از  دیگر  یکی  زارع  مرتضی  همچنین 
که در این جلسه حضور داشت با اشاره به ظرفیت خوب صدرا برای 
سرمایه گذاری در حوزه ورزش توسط سرمایه داران، تصریح کرد: با 
روی کار آمدن شورای فعلی بر سرکار فقط دو زمین چمن مصنوعی 
در شهر صدرا با جمعیت بالای 2۰۰ هزار نفر بود که طی مصوبه شورا، 

هفت زمین چمن دیگر به بهره برداری رسید.
وی ادامه داد: این کار از وظایف ذاتی اداره ورزش و جوانان بود اما به 
دلیل نبود نمایندگی این اداره کل در شهر صدرا، شهرداری و شورای 

اسلامی آن را انجام داده است.
عضو شورای اسلامی شهر صدرا خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه یک 
سالن سرپوشیده ورزشی برای تمرین ورزشکاران در این شهر جدید 
وجود ندارد، این همت مجموعه اداره کل ورزش را می طلبد که به این 

مهم توجه ویژه داشته باشد.
زارع همچنین با انتقاد به رها شدن زمین بلوار حافظ که قرار بود به 
یک فضای ورزشی برای استفاده علاقه مندان تبدیل شود، گفت: بعد از 

گذشت چندین سال هنوز این زمین بلاتکلیف مانده است.
در این دیدار صمیمانه هرکدام از ورزشکاران و مربیان و مطالبه گران 
مشکلات و دغدغه مندی حوزه ورزش در شهر صدرا را بیان داشتند، 
نمایندگی  دفتر  نداشتن  استقرار  را  شهر صدرا  مشکل  مهمترین  آنها 
این اداره کل در شهر صدرا و اجرا نشدن و همچنین تکمیل نشدن 
پروژه های نیمه تمام و تخصیص پیدا نکردن بودجه کافی به تیم های 

ورزشی این شهر اعلام کردند.


